
اقلید: 2-/8

لار: 22/7

شیراز: 15/3

نی ریز: 15/5

سپیدان: 12/2

طلوع آفتاب: 6:56

اذان ظهر: 12:07

غروب آفتاب: 17:18

اذان مغرب: 17:37

اذان صبح فردا: 5:33

حدیث روز

أشرَفُ الغِنی تَركُ المُنی؛
 
 

بهترین توانگرى، ترک آرزوهاست. 

امام علی)ع(

 دبیر سرویس: میثم محجوبی  دبیر سرویس: میثم محجوبی  

پنجشنبه  20 دی 1403  شماره: 2302

به گزارش شــیرازنوین به نقــل از روابط عمومــی اداره کل ورزش و جوانان فارس، 
نشست رؤســا هیئت های ورزشی اســتان فارس عصر دیروز 19 دی ماه با حضور 
مدیر کل ورزش و جوانان فارس و اعضای شــورای معاونین این اداره کل در ســالن 

اجتماعات هتل پرسپولیس شیراز برگزار شد.
در این نشســت ابتدا عبدالرحیم خداجو مدیــر کل ورزش و جوانان فارس به بیان 

راهبرد های کلی ورزش و جوانان استان پرداخت.
مدیــر کل ورزش و جوانان فارس گفت: به انســجام و همدلــی بیش از پیش در 
ورزش فارس نیازمندیم و مشارکت، وحدت و همدلی باعث دلگرمی و تلاش بیشتر 

خواهد شد.
نشست رؤسا هیئت های ورزشی اســتان فارس با حضور مدیرکل ورزش و جوانان 
فارس و اعضای شورای معاونین این اداره کل در سالن اجتماعات هتل پرسپولیس 

شیراز برگزار شد.
مدیر کل ورزش و جوانان فارس در گردهمایی رؤســا هیئت های ورزشــی با تقدیر 

از زحمات رؤســا هیئت های ورزشی گفت: باید چارت سازمانی هیئت های ورزشی 
مشــخص گردد تا با اســتفاده از کمیته هــای مختلف آمــار و اطلاعات هیئت ها 
به خوبی احصا و ثبت شــود. وی افزود: کمیته فرهنگی از کمیته های مهم می باشد 
و می بایست فردی توانمند در این مســئولیت قرار گیرد، اخلاق مداری در ورزش، 

احترام به پیشکسوتان و انجام رویداد های مهم از وظایف ذاتی هیئت ها می باشد.
خداجو کمیتــه روابط عمومی را از دیگر کمیته های مهم در هیئت ها برشــمرد و 
اظهار داشت: فردی آشنا به مسائل رسانه ای در این مسئولیت منصوب شود تا همه 

رویداد ها و فعالیت های ورزشی به خوبی پوشش خبری داده شود.
اســتعداد یابی دیگر مسئله مورد اشاره وی بود و گفت: استعدادیابی پایه و پشتوانه 
ورزش قهرمانی اســت و جهت تــدام موفقیت ها این مهم در دســتور کار تمامی 

هیئت ها مدنظر قرار گیرد.
تشــکیل کمیته اقتصادی دیگر توصیه مدیر کل ورزش و جوانان فارس بود و بیان 
داشــت: کمبود بودجه های سازمانی از معضلات هیئت ها است و باید با استفاده از 

افراد متخصص در این کمیته جهت جذب منابع با اســتفاده از قوانین موجود بهره 
برد.

تقدیر از ورزشــکاران مربیان، داوران و پیشکسوتان، برگزاری مجامع سالانه، کسب 
کرسی ها در فدراسیون ها، ارتباط مؤثر با معاونت ورزش و سازمان بسیج ورزشکاران 

از دیگر توصیه های مدیرکل ورزش و جوانان فارس بود.
مدیرکل ورزش و جوانان اظهار داشت: بانوان نیمی از افراد جامعه را شامل می شوند 

و حوزه ورزش بانوان ویژه مورد توجه هیئت ها قرار گیرد.
خداجو با اشــاره به برگزاری 20 مجمع انتخاباتی در یک سال گذشته گفت: تمام 
تلاش خودمان را کردیم بدون هیچ گونه دخل و تصرف این مجامع با سلامت کامل 
برگزار گردد و همچنین در این مدت 8 مجمع سالیانه نیز برگزار شد و این مجامع 

محل مناسبی جهت ارائه عملکرد و افزایش هویت و ارزش هیئت ها خواهد بود.
وی ادامه داد: به انسجام و همدلی در ورزش فارس نیازمندیم و می توان با مشارکت، 

وحدت و همدلی باعث دلگرمی و تلاش بیشتر خواهد شد.

مدیرکل ورزش و جوانان فارس با اشاره به لزوم تکمیل پروژه های نیمه تمام فارس 
گفت: هفته آینده استاندار از پروژه های استادیوم پارس و 6 هزار نفری بازدید خواهد 

کرد .
عبدالرحیم خداجو با اشــاره به نقش ورزش در عرصه اجتماعی بیان داشت: ورزش 
و برگزاری رویداد ها می تواند باعث کاهش آســیب ها شــود و در دهه مبارک فجر 

برگزاری رویداد های ورزش و فرهنگی به صورت ویژه انجام گردد.
وی در پایان گفت: اماکن ورزشی استان در اختیار هیئت ها به خوبی نگهداری شود 

تا این منابع جهت استفاده بهینه ورزشکاران حفظ گردد.
در ادامه رؤسا هیئت های ورزشــی نظرات، پیشنهادات خود را در خصوص ورزش 

استان بیان کردند.
در پایان محمدحسن طیبی سرپرست معاونت توسعه ورزش به تشریح برنامه های 
این معاونت در برگزاری رویداد های دهه فجر انقلاب اسلامی و المپیاد استعداد های 

برتر پرداخت.

مدیرکل ورزش و جوانان فارس در نشست رؤسای هیئت های ورزشی فارس 

وفاق و همدلی رمز موفقیت جامعه ورزش خواهد بود

به گزارش شیرازنوین به نقل از روابط عمومی 
اداره کل ورزش و جوانــان فارس، امیرمحمد 

خدابخش لــو جهت حضور در تورنمنت 
قهرمانی  رقابت های  و  رومانــی  جهانی 
آســیا به اردوی تیم ملی بوکس جوانان 

دعوت شد.
بوکسور جوان فارس امیرمحمد خدابخش لو 
که در رقابت های انتخابی تیم ملی که از دهم 
دی ماه در استان تهران برگزار گردید شرکت 
کرده بودند توسط کمیته فنی به اردوی تیم 

ملی بوکس جوانان دعوت شد.
شایان ذکر است تیم ملی جوانان به تورنمنت 

جهانــی رومانی در بهمن ماه ســال جاری و 
قهرمانی آســیا در کشــور بحرین- منامه که 
در اردیبهشــت ماه 1۴0۴ برگزار خواهد شد، 

اعزام خواهند شد.
اردوی تیم ملی نوجوانان کشور از 2۵ دی ماه 
الی 9 بهمن ماه به میزبانی اســتان مازندارن- 

بابلسر برگزار خواهد شد.
ایمان طیبی مربی استان فارس نیز به عنوان 
مربــی تیم ملی جوانــان را همراهی خواهد 

کرد.

بوکسور جوان فارس به اردوی
نقــل تیم ملی دعوت شد بــه  شــیرازنوین  گــزارش  بــه 

ازروابط عمومــی اداره کل ورزش و جوانان 
فارس، تفاهم نامه همکاری بین هیئت های 
و  جانبــازان  و  شمشــیربازی  ورزشــی 
توان یابان اســتان جهت راه اندازی رشته 
پارالمپیکی شمشیربازی با ویلچر در فارس 

منعقد شد.
تفاهم نامه همکاری بین هیئت های ورزشی 
شمشــیربازی و جانبــازان و توان یابــان 
پارالمپیکی  راه اندازی رشته  استان جهت 
شمشیربازی با ویلچر در فارس منعقد شد.

ایــن آیین با حضور محمدحســن طیبی 
ورزش، مهدی کوکبی  معاونت  سرپرست 

سرپرســت جانبازان و توان یابــان و محمدرضا 
خیراندیــش رئیس هیئت شمشــیربازی فارس 

برگزار شد.
این رشــته مخصوص ورزشــکاران پارالمپیکی 
متعلــق به گروه های قطع عضو، ضایعات نخاعی، 

جســمی-حرکتی و فلج مغزی که دارای 
 /1A  /1B  /2  /3  /۴ کلاس بندی هــای 

می باشند، است.
مســابقات این رشــته به صورت انفرادی 
و تیمــی و جداگانــه در دو بخش بانوان 
و آقایان برگزار می شــود و تحت پوشــش 
سازمان جهانی IWAS که در سال 1332 
شمسی مطابق با 19۵3 میلادی شروع به 

فعالیت کرده، می باشد.
مســابقات این رشــته در 3 ماده فلوره، 
ســابر )آقایان( و اپه )آقایــان و بانوان( 
برگزار می شــود. برنده در هر مســابقه 
ورزشکار و یا تیمی اســت که بیشترین 
امتیاز را کســب کرده باشد. شــروع این رشته 

ورزشی در ایران از سال 1391 می باشد.

راه اندازی رشته شمشیر بازی با ویلچر در استان فارس

سرمربی تیم فوتبال مس سونگون ورزقان می گوید رقابت در نیم فصل 
دوم لیگ دسته اول به مراتب دشوارتر خواهد بود.

علی اصغر کلانتــری در ارزیابی از عملکرد تیمــش در نیم فصل اول 
لیگ دســته اول فوتبال، اظهار کرد: زمانی به تیم اضافه شدم که 10 
بازی ســپری شــده بود و تنها هفت بازی تا نیم فصل باقی مانده بود. 
کادرفنی قبلی هم زحمت کشــیده بودند اما گاهی اوقات بدشانسی 

باعث می شود که نتیجه نگیرید.
او ادامه داد: در ابتدا ســعی کردیم نقاط  ضعــف فنی و روحی-روانی 
تیم را شناسایی کنیم. ســعی کردیم تشخیص بدهیم که می توانیم 
چه چیز هایی را به تیم اضافه کنیم که به لطف خدا منجر به کســب 

نتایج خوب شد.
کلانتری افزود: خواستار ایجاد تغییرات در یک  سری از مسائل مربوط 
به پشتیبانی بودیم که در کمترین زمان توسط مدیریت باشگاه اجابت 
شد. فکر می کنم رقابت در نیم فصل دوم به مراتب دشوارتر خواهد شد. 
آیا لیست ورود و خروج به باشگاه ارائه کردید؟ سرمربی مس سونگون 
در پاســخ به این سؤال گفت: خروجی که نخواهیم داشت. لیست هم 
نــه به آن صورت، ارائه نکردم. تنها در صورتی بازیکن جذب می کنیم 
که بازیکنی از جمع ما جدا شــود. بااین حال، تمایلی ندارم بازیکنی از 

جمع ما جدا شود.
آیا سعید باقرپسند درخواست جدایی داده است؟ کلانتری گفت: فعلًا 

که چیزی به ما اعلام نکرده است.
او دربــاره اهداف تیمش در ادامه فصل بیان کرد: تمام تلاشــمان را 
می کنیم که در لیگ بمانیم. باید با کسب حداکثر امتیازات خیالمان را 
از این بابت راحت کنیم. آن طور که معلوم است تیم های پایین جدول 
مصرانه در پی تقویت فهرســت نفرات خود هستند که این اتفاق، کار 
را برای ما و سایر تیم ها دشوار خواهد کرد. بااین حال تمام تلاشمان را 

می کنیم که در جایگاه مناسبی قرار بگیریم.

نامزد ریاست فدراسیون فوتبال گفت: کسانی که فکر می کنند می توانند شرایط فوتبال را بهینه کنند نامزد می شوند و من هم احساس 
می کنم کارهایی می توانم بکنم.

امیر عابدینی بعد از ثبت نام به عنوان نامزد انتخابات فدراســیون فوتبال در جمع خبرنگاران اظهار داشــت: به صورت 
طبیعی اتفاقاتی رخ می دهد که برای فوتبال خوب اســت و کســانی که فکر می کنند می توانند شرایط 

فوتبال را بهینه کنند نامزد می شــوند و من هم احســاس می کنم کارهایی می توانم بکنم. ضمن 
اینکه جامعه فوتبال زحمت خودش را کشــیده و هیچ رئیس فدراســیونی نبوده که کار نکند 

و همه می خواســتند کار کنند اما موانعشان فرق می کرده است و تقابل با اهدافشان داشته 
است. با انتقاد و بی انتقاد عملًا رسانه ها نیز برای تعریف ساخته نشده و تعریف وظیفه مردم 
و هوادارای است ولی کارشناســی می گوید انتقاد کنید اما گاهی کمر فوتبال تا  می شود 
زیــر این انتقادها. وقتی من کنار آقای تاج قرار می گیرم حس کردم می توانم بار انتقادها 
را کم کنم. وی افزود: شادابی در فوتبال نیست تیم ملی برنده می شود و موفق می شود 
اما مردم بهانه می گیرند که چرا تیم ملی 2 گل خورده و چرا تیم ملی رو به جلو نیست 
و ... حتی کارشناســان نخبه هم این ها را تکرار می کنند یا مسابقات وقتی استقلال را 
در شرایط بهینه نیست بخشی از هواداران فوتبال گلایه مند هستند اولویت با کسانی 
اســت که فوتبال را اداره می کنند اما من آمده ام اگر دستم برسد کاری بکنم و امید 
برگردد و در کنار دوستان همکاری می کنم و نیامده ام چیزی را از بین ببرم و کسی 
نگفته آن ها کارنامه ندارند و من دارم، برنامه داده ام و مردم کارنامه شما را می بینند 

و نمره می دهند.
عابدینی در خصوص نواب خود در انتخابات گفت: من تیمی را انتخاب کرده ام و 
برگزیده کنند، منهای آقای نبی که می شناسم و به او ارادت دارم و چند نفری به 
من معرفی شد آقایان نبی نایب رئیس اول، نایب رئیس دوم بیک وردی از کرج، 
سرکار خانم علیپور که ناظر داوری است و در مازندران است. وی در مورد اینکه 
امروز روز پایانی ثبت نام نامزدهای ریاست فدراسیون فوتبال است فکر می کنید 
امروز سورپرایزی باشد، عنوان کرد: سؤال خوبی است اما من نمی دانم! عابدینی 

در خصوص اینکه موافق حضور رؤســای دیگر فدراســیون ها در فوتبال هستید، 
مثــل علیرضا دبیر، گفت: آقای دبیر به درد یک خــم گرفتن می خورد و برود و یک 

خمش را بگیرد. اینجا فوتبال اســت دو سال طول کشــید که کفاشیان بفهمد 2-۴-۴ 
یعنی چی؟! حالا دبیر را بیاوریم چه کنیم این قدر بیچاره نشده ایم دبیر آدم دوست داشتنی 

اســت. وی در مورد اینکه دوست دارید در مورد دبیر صحبت کنید گفت: مگر بقیه را اجازه 
دادید صحبت کنم!

سرمربی مس سونگون ورزقان: 

نیم فصل دوم 
دشوارتر است

عابدینی: 

علیرضا دبیر به درد یک خم 
گرفتن می خورد!

لامرد میزبان 
اردوی تیم ملی 
دوچرخه سواری

اردوی آمادگی تیم ملی دوچرخه سواری برای مسابقات 
قهرمانی 202۵ در لامرد برگزار می شود. 

به گزارش شــیرازنوین به دنبال مذاکرات فدراســیون 
دوچرخه ســواری جمهوری اســلامی ایــران و هیئت 
دوچرخه سواری استان فارس، اردوی آمادگی تیم ملی 
دوچرخه ســواری اعزامی به مســابقات قهرمانی آسیا 
202۵ تایلند و مالزی، در شهرســتان لامرد اســتان 

فارس برگزار خواهد شد. 
ایــن اردوی تمرینــی کــه بــه میزبانــی هیئــت 
دوچرخه سواری اســتان فارس برنامه ریزی شده است، 
از تاریــخ 29 دی تا 1۷ بهمن 1۴03 به مدت 20 روز 
ادامه خواهد داشت. شهرستان لامرد با توجه به امکانات 
و شــرایط اقلیمی مناسب، به عنوان محل برگزاری این 

اردوی مهم انتخاب شده است. 
تیم ملــی دوچرخه ســواری ایــران در ایــن اردو به 
آماده ســازی نهایی خود برای حضــور در رقابت های 
قهرمانی آســیا 202۵ خواهد پرداخت. این مسابقات 
کــه در دو کشــور تایلنــد و مالزی برگزار می شــود، 
ازجمله مهم ترین رویدادهای ورزشــی آسیا در حوزه 

دوچرخه سواری محسوب می شود. 
با توجــه بــه اهمیــت ایــن رقابت ها، فدراســیون 
دوچرخه سواری و هیئت اســتان فارس تمامی تلاش 
خــود را بــرای فراهــم آوردن بهترین شــرایط برای 
ورزشکاران به کار گرفته اند تا تیم ملی بتواند با آمادگی 

کامل در این مسابقات حاضر شود. 
این اردوی تمرینی فرصت مناســبی برای ورزشکاران 
ایرانی اســت تا با تمرینات فشرده و هدفمند، خود را 

برای رقابت با بهترین های آسیا آماده کنند.


